
 

 

Folketingets Retsudvalg har den 17. april 2016 stillet følgende spørgsmål nr. 517 

(Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 517:  

”Kan ministeren oplyse, hvor mange indlagte i psykiatrien, der er stalkere?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet er ikke i besiddelse af opgørelser over antallet af ind-

lagte i psykiatrien, der er stalkere. 
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